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Protokół Nr ORN.0012.2.6.2018 

posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

Rady Miejskiej w Olecku  

odbytego w dniu 19 czerwca 2018 r. 

 
 

Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Karolina Kuskowska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz – Wacław Olszewski, 

 Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek, 

 Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Jadwiga 

Malinowska. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała przybyłych na posiedzenie i zaproponowała zmianę porządku posiedzenia  

na następujący: 

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej – projekty „oświatowe”. 

3. Analiza wyników ewaluacji dotyczącej efektywności realizacji strategicznych planów 

rozwoju gminy. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

5. Sprawy wniesione.  

6. Wolne wnioski. 

 

Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłaszano.  

 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.2.5.2018 nie zgłaszano. 

 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) przyjęła protokół Nr ORN.0012.2.5.2018 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 23 maja 2018 r. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej – projekty 

„oświatowe”. 

 

f) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

podstawowych, przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych oraz innych formach wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez Gminę Olecko; 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

poinformowała, że jest to uchwała porządkującą dotychczas obowiązującą uchwałę. 

Obowiązek taki nakłada Karta Nauczyciela ponieważ od 1 stycznia wprowadzone zostały 

zmiany ustawą o finansowaniu zadań oświatowych. Wobec powyższego przedłożony projekt 

uchwały przewiduje usuniecie rozdziału „Dodatek mieszkaniowy” oraz zwiększenie  

o 1% kwoty bazowej wysokości dodatku funkcyjnego za wychowawstwo klasy. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

g) tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych 

w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w pełnym 

wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, przedszkolu, oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko; 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

oznajmiła, że projekt uchwały jest również konsekwencją zmian w prawie oświatowym. 

Zapisy dotychczasowej uchwały zostały zmienione w następującym zakresie: 

 zwiększenie pensum pedagoga, psychologa, doradcy zawodowego w szkole o 2 godz.  

i obniżenie w przedszkolu o 3 godz. (wg KN może być do 22 godz.), 

 zwiększenie pensum terapeuty pedagogicznego o 4 godz. (wg KN może być  

do 22 godz.), 

 zwiększenie pensum nauczyciela prowadzącego zajęcia specjalistyczne: 

socjoterapeutyczne, rewalidacyjne oraz inne o charakterze terapeutycznym o 2 godz.  

i obniżenie w przedszkolu o 3 godz. 

Usunięto wymiar obowiązkowych godzin zajęć nauczyciela wspomagającego, ponieważ 

zmiana pensum nauczycieli nastąpi z mocy prawa. Nauczycieli posiadających kwalifikacje  

z zakresu pedagogiki specjalnej zatrudnianych dodatkowo w celu współorganizowania 

kształcenia integracyjnego oraz współorganizowania kształcenia uczniów niepełnosprawnych, 

niedostosowanych społecznie oraz zagrożonych niedostosowaniem społecznym, będzie 

wynosiła 20 godzin. Pozostałe to drobne korekty doprecyzowujące stanowisko nauczyciela. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela oraz pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć w szkołach podstawowych, 

przedszkolu, oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

h) określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolu prowadzonych 

przez Gminę Olecko, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego; 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

powiedziała, że jest to uchwała, którą Rada Miejska podejmie po raz pierwszy jako realizację 

obowiązku, jaki nakłada na organ prowadzący art. 42 ust. 7 pkt 1 ustawy Karta Nauczyciela. 

Obecnie w szkołach podstawowych, zgodnie z ramowymi planami nauczania, liczba godzin 

poszczególnych przedmiotów określona jest w wymiarze tygodniowym. Występują  

w szczególności dwa przypadki, gdzie obowiązuje roczna liczba godzin, tj. wychowanie do 

życia w rodzinie (dla nauczyciela 19 godz. w ciągu roku na oddział/grupę 

międzyoddziałową/grupę międzyklasową) oraz doradztwo zawodowe (10 godz. na oddział). 

Przydział nauczycielom prowadzenia tego rodzaju zajęć powoduje konieczność ustalenia im 

planu zajęć różnego w poszczególnych okresach roku szkolnego. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad 

rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach podstawowych i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Olecko, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego. 

 

 

i) określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze 

w szkołach oraz przedszkolu; 

 

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Elżbieta Rękawek 

poinformowała, że projekt zakłada zmniejszenie pensum dyrektorom szkół i przedszkola  

o 1 godzinę, w stosunku do obecnie obowiązującego pensum. Ponadto pozostałe 9 godzin  

(9 dyrektorów) pozwoli na zwiększenie godzin nauczycielom. Projekt uchwały został 

przedstawiony do zaopiniowania związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 

Autopoprawką Burmistrza proponuje się zmianę brzmienia § 2 na następujące: „Wymiar 

godzin zajęć określony w § 1 stosuje się odpowiednio do nauczyciela zajmującego stanowisko 

kierownicze w zastępstwie nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
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godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach oraz 

przedszkolu. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Analiza wyników ewaluacji dotyczącej efektywności realizacji 

strategicznych planów rozwoju gminy. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

podziękowała pani kierownik za przygotowanie obszernego materiału. Na dzisiejszym 

posiedzeniu komisja chciałaby skupić się jednak na raporcie, który jest najistotniejszy. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

przedstawiła Raport z realizacji Strategii rozwoju miasta i gminy Olecko do 2025 roku za lata 

2016 i 2017. Materiał pt. „Analiza wyników ewaluacji dotyczącej efektywności realizacji 

strategicznych planów rozwoju gminy” znajduje się w załączeniu do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, że w raporcie zabrakło punktu odniesienia - porównania z innymi 

miejscowościami i trudno jest pewne rzeczy ocenić. W tym stanie rzeczy należy z podania 

wskaźnika zrezygnować lub zrobić porównanie. Zapytała, w jakim cyklu zaplanowano 

monitoring. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

odpowiedziała, że zrobiła to celowo, ponieważ raport obejmuje tylko dwa lata. Gminy,  

w stosunku do których mamy możliwość wykonać analizę porównawczą to: Morąg, Pisz, 

Gołdap, Szczytno oraz Sokółka i Bielsk Podlaski z województwa podlaskiego. Są to gminy 

miejsko-wiejskie o podobnej strukturze jeśli chodzi o liczbę mieszkańców, przemysł, 

turystykę. Rozwój naszej gminy chcemy pokazać w oparciu o rozwój innych miast, ale 

dopiero po połowie lub całej realizacji strategii. Monitoring zaplanowano w cyklu 2-letnim. 

To jest projekt raportu, ponieważ czas na jego sporządzenie i przedstawienie Radzie Miejskiej 

mamy do końca czerwca. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, gdzie planuje się utworzyć Punkt Informacyjny, o którym mowa w realizacji celu 

strategicznego A.2. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

odpowiedziała, że w Urzędzie Miejskim. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy zostanie zatrudniony dodatkowy pracownik. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

odpowiedziała, że szczegółowe rozmowy na ten temat są jeszcze przed nami.  

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

zwrócił uwagę, że cel strategiczny B.4 – Wzmocnienie aktywności kulturalnej należy 

uzupełnić jeszcze o budowę świetlicy wiejskiej z boksem garażowym w Gąskach. 
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

oznajmiła, że jej zdaniem w celu strategicznym C – Wzrost atrakcyjności turystycznej opis 

dotyczący Przystanku Olecko nie odpowiada rzeczywistości. Obecny Przystanek nie ma tego 

charakteru, o którym mowa w opisie. Organizowane są przede wszystkim koncerty. Dodała, 

że w strategii rozwoju województwa warmińsko-mazurskiego było zawarte m.in., że Olecko 

w ogóle nie ma znaczenia jako miasto turystyczne. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

odpowiedziała, że w kwestii Przystanku Olecko zdania są podzielone. Spór na ten temat toczy 

się od momentu opracowywania strategii. W strategii jest zapis, że jednym z celów  

i kierunków działań jest wypracowanie kompromisu odnośnie charakteru i przyszłości 

największych imprez. Natomiast strategia rozwoju turystyki podlega cały czas ewaluacji  

i Olecko bierze udział w tych badaniach. Samorząd województwa przygotowuje się do 

aktualizacji tej strategii. W tej chwili zmieniany jest duży dokument strategiczny tj. plan 

zagospodarowania przestrzennego województwa, który otrzymaliśmy do zaopiniowania  

w terminie do 4 lipca br. Z lektury dokumentu wiemy już, że zostaliśmy włączeni do 

obszarów o wybitnych walorach przyrodniczych. Będziemy tego pilnować, aby w aktualizacji 

strategii rozwoju turystyki znaleźć swoje miejsce i zaakcentować Olecko. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

dodał, że obecnie z zapisów strategii wynika, że gołdapska baza sportowa jest lepsza od bazy 

w Olecku. Zgłaszane przez nas uwagi nie zawsze są uwzględniane. Zaznaczył, że w Olecku 

powstało uzdrowisko, które funkcjonuje przez cały rok i to jest również ważny aspekt dla 

naszego miasta. Należy przy tym pamiętać o obłożeniu hoteli w sezonie. W tej chwili nie ma 

miejsc nawet w hotelu w Dudkach. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie celu strategicznego C wskazała na potrzebę opracowania planu rozwoju turystyki. 

Trzeba wypromować markę. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

zgodziła się. Jest to przedsięwzięcie wskazane w strategii rozwoju, które najpierw powinno 

zostać wprowadzone do budżetu. Dodała, że na bieżąco przyglądamy się temu, co samorząd 

województwa planuje na następny okres finansowania. Zwracamy uwagę na to, jakie 

inwestycje, przedsięwzięcia będą mogły być dofinansowane również z zakresu turystyki. 

Konsekwentnie realizujemy badania wynikające z planu koncepcji zagospodarowania jeziora 

i rzeki. Złożyliśmy wniosek i czekamy na rozstrzygnięcie. Będą to takie inwestycje, które  

w dużej mierze realizują koncepcję. Wiemy też, że w samorządzie województwa zostało  

dostrzeżone to, że Olecko mocno rozwija się łącząc walory przyrodnicze z turystyką aktywną. 

Jako produkt turystyczny na pewno znajdziemy swoje miejsce w strategii turystyki poprzez 

unikatowe na skalę województwa połączenie rekreacji rzeki i jeziora Oleckie Wielkie na cele 

rekreacji. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

dodał, że jeżeli ten projekt zostanie oceniony pozytywnie, to będziemy jedynym miastem  

w województwie, które będzie mieć takie usługi i atrakcje jeśli chodzi o rzekę Legę i jezioro 

Oleckie Wielkie. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

uzupełniła, że wtedy trzeba będzie się postarać, aby odpowiednie zapisy znalazły się  

w strategii województwa odnośnie promocji tego kompleksu. 
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Burmistrz – Wacław Olszewski 

podsumował, że jest to analiza zaledwie „wycinka” obejmującego okres dwóch lat. Trzeba 

pamiętać, że przez dwa lata funkcjonowania strategii 2016-2017 nie mieliśmy możliwości 

pozyskiwania środków unijnych. Nie były one uruchomione albo obejmowały inne działania 

nie związane z tym, co chcieliśmy pozyskać. Lata 2018-2019 będą latami mocno 

zaznaczonymi jeśli chodzi o realizację zadań wynikających z dokumentów strategicznych  

i zacznie to być widoczne. Poprzednie lata nie można powiedzieć, że były stracone,  

bo przygotowywano wszelkiego rodzaju dokumentacje techniczne, pozwolenia itd. Dzięki 

temu, że przez ostatnie dwa lata ciężko pracowaliśmy, składaliśmy wnioski o środki unijne 

zaczynamy zbierać tego owoce. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

dodała, że aktywnie uczestniczymy w pracach komitetu monitorującego jako przedstawiciele 

Unii Miasteczek Polskich, co przekłada się na to, że w dokumentach wojewódzkich jesteśmy 

coraz bardziej widoczni. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

uważa, że pomieszały się trochę rekomendacje i wnioski – należy to przeredagować  

i uporządkować. Podzieliła zawartą w raporcie potrzebę podjęcia działań w zakresie celu 

strategicznego: Wzrost współpracy. Nadszedł już czas, aby do marki Olecko podejść 

marketingowo, odnowić logo, które jest archaiczne, ujednolicić symbolikę. Chodzi  

o nowoczesne, spójne promowanie marki. Prosiła też, aby upowszechnić wizję rozwoju. 

 

Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek 

powiedziała, że przeanalizuje zgłoszone uwagi. 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

stwierdził, że strategię rozwoju trzeba zaktualizować, żeby była „żywa” oraz strategię 

turystyki i opracować plan rewitalizacji. Te dokumenty zazębiają się i powinny być połączone 

i spójne. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, że pani kierownik zaimponowała jej dzisiaj przygotowanym materiałem  

i fachowością. Zdaje sobie sprawę, że była to ogromna praca. Dziękowała jej za udział  

w posiedzeniu komisji. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że zgodnie z Zarządzeniem w sprawie określenia zasad organizacji transportu 

uczniów do Centrum Edukacji Specjalnej przy Środowiskowym Domu Samopomocy  

w Olecku Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku realizuje zadanie własne 

obowiązkowe gminy: dowóz niepełnosprawnych dzieci pięcioletnich i sześcioletnich, dzieci 

objętych wychowaniem przedszkolnym oraz uczniów niepełnosprawnych, realizujących 

obowiązek szkolny i obowiązek nauki zamieszkałych na terenie Gminy Olecko do placówki 

oświatowej tj. Centrum Edukacji Specjalnej. Transport zorganizowany jest z wykorzystaniem 
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taboru samochodowego przystosowanego do potrzeb osób niepełnosprawnych, którym 

dysponuje Gmina Olecko dla Środowiskowego Domu Samopomocy. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku. 

 

 

b) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  

na terenie Gminy Olecko; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że w dniu 9 marca 2018 r. weszła w życie ustawa nowelizująca ustawę  

o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, która nakłada na rady gmin 

obowiązek ustalenia w drodze uchwały maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

Projekt uchwały określa maksymalną liczbę zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

oraz zasady usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Olecko i ma charakter porządkowy. Projekt uchwały był przedmiotem konsultacji  

z jednostkami pomocniczymi gminy. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Olecko. 

 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i nadania jej statutu; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

powiedział, że projekt uchwały został przygotowany w związku ze zmianami prawa 

oświatowego, zgodnie z którymi nastąpiły zmiany nazw jednostek organizacyjnych gminy. 

Wobec powyższego należy to uporządkować w Statucie Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i uaktualnić siedziby obwodowych komisji wyborczych. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Oleckiej Rady Młodzieżowej i nadania jej 

statutu. 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii 

elektroenergetycznej 110 kV; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę nr ORN.0007.69.2017 z dnia 

27 października 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. 

Następnie Inwestor złożył wniosek o zmianę przedmiotowej uchwały. Wniosek dotyczy 

podjęcia przez Radę Miejską w Olecku uchwały zmieniającej uchwałę nr ORN.0007.69.2017 

z dnia 27 października 2017 r. Na Osiedlu Siejnik planowana jest zmiana trasy linii aby  

w najmniejszym stopniu kolidowała ona z przyszłą zabudową osiedla. Zmiana trasy na 

Osiedlu Siejnik wywołuje również konieczność zmiany dalszego przebiegu linii  

w Rosochackich – od granicy miasta, wzdłuż Szosy do Świętajna następnie wzdłuż 

obwodnicy Olecka, do okolic skrzyżowania drogi krajowej nr 65 (obwodnica miasta) z drogą 

wojewódzką nr 660. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego pod trasę dwutorowej linii elektroenergetycznej 110 kV. 

 

 

e) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi 

produkcji rolnej 2”; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

oznajmił, że projekt uchwały jest związany z fermą norek. Niniejszy plan miejscowy 

uniemożliwia jej rozbudowę. Do wyłożonego do publicznego wglądu projektu planu wpłynęła 

1 uwaga, którą komisja powinna zaopiniować. 

 

Treść uwagi: 

Działając na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2017 r. poz. 1073 z zm.), kwestionując 

ustalenia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny 

obsługi produkcji rolnej 2”, wyłożonego do publicznego wglądu od 9 kwietnia 2018 r. do  

30 kwietnia 2018 r., wnioskodawca wnosi następujące uwagi do ww. opracowania, dotyczące 

ustaleń przyjętych dla działki położonej w gminie Olecko, w obrębie 0014 Kukowo, 

oznaczonej nr ewid. … , której wnioskodawca jest współwłaścicielem (tytuł prawny został 

ujawniony w KW nr …): 

1) Wniosek o zmianę zapisów projektu planu w następujący sposób: 

a) zastąpienie aktualnego zapisu § 10 pkt 1 lit. a) zapisem o treści: „chowu i hodowli zwierząt 

w ilości większej niż 200 dużych jednostek przeliczeniowych inwentarza (DJP), 

b) zastąpienie aktualnego zapisu § 10 pkt l lit. f) zapisem o treści: „przetrzymywania zwierząt 

w ilości większej niż 200 dużych jednostek przeliczeniowych inwentarza (DJP), 

c) usunięcie zapisów § 10 pkt 1 lit. b)-e), 

d) zmianę zapisów § 14 ust 2, poprzez dopuszczenie realizacji budynków i wiat 

gospodarczych, służących obsłudze posiadanych gruntów rolnych. 

2) Wnioskodawca zwraca uwagę na fakt, że zapisy zawarte w § 12 ust. l pkt 4 projektu planu 

w części nie odnoszą się do obszaru nim objętego (projekt planu nie uwzględnia informacji 
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ujętych w ewidencji gruntów i budynków), gdyż w granicach obszaru projektu planu nie 

występują grunty rolne klas I-II. Podobnie zapisy zawarte w § 12 ust. 5 pkt 3 i 4 oraz ust. 7,  

§ 14 ust. 1 pkt 2 lit b), odnoszące się do gruntów rolnych klas I-II. 

3) Kwestionowane zapisy projektu planu są dowolne i pozbawione uzasadnienia 

merytorycznego, a tym samym nie mieszczą się w granicach przyznanego organom gminy 

władztwa planistycznego. Ponadto kwestionowane zapisy projektu planu są wg 

wnioskodawcy niezgodne z zapisami Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinie Komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) nie uwzględniła uwagi. 

 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kukowo – tereny obsługi 

produkcji rolnej 2”. 

 

 

j) przystąpienia Gminy Olecko do wspólnej realizacji projektów w ramach 

Programu Interreg V-A Litwa - Polska 2014-2020; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

poinformował, że przedłożony projekt uchwały jest podyktowany planowanym 

przystąpieniem do przygotowania projektów partnerskich z samorządem Kozłowej Rudy 

(Litwa) oraz do ich realizacji w przypadku uzyskania dofinansowania z Programu Interreg  

V-A Litwa – Polska 2014-2020: 

 Zachować od zapomnienia – prezentacja dorobku pogranicza na przykładzie Olecka  

i Kozłowej Rudy – Partner Wiodący Regionalny Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury 

Garbate”. 

 Przedsiębiorczość młodzieży jako brama do dobrobytu i zrównoważonego rozwoju 

obszarów przygranicznych – Partner Wiodący samorząd Kozłowej Rudy. 

 Bezpieczeństwo bez granic - partnerska współpraca Olecka i Kozłowej Rudy - Partner 

Wiodący Gmina Olecko. 

Koszty obsługi projektów finansowane będą ze środków pochodzących z Programu Interreg 

V-A Litwa – Polska 2014-2020 oraz ze środków własnych partnerów, proporcjonalnie do 

realizacji tych zadań w poszczególnych latach. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do wspólnej realizacji projektów w ramach 

Programu Interreg V-A Litwa - Polska 2014-2020. 

 

 

k) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok; 

 

Burmistrz – Wacław Olszewski 

omówił zmiany w planie wydatków: 
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 W dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych  

o 34.000,00 zł i wprowadza się zadanie pn. „Budowa parkingu na Os. Siejnik”  

w ramach którego powstanie 10 miejsc postojowych. 

 W dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdz. 85395 w planie 

Szkoły Podstawowej Nr 4 w Olecku, na realizowanym z dofinansowaniem  

RPO WW-M projekcie „Uczeń na 6”, przenosi się plan wydatków między paragrafami 

bieżącymi. 

 W dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan 

wydatków inwestycyjnych o 500.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie przez 

Gminę zadań służących ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza i ochrony 

wód zgodnie z Uchwałą Nr ORN.0007.71.2017 Rady Miejskiej w Olecku z dnia  

27 października 2017 r. 

 W dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zmniejsza się plan wydatków 

inwestycyjnych o 701.633,00 zł, w tym: 

 na zadaniu „Przebudowa świetlicy wiejskiej w Sedrankach” o 186.081,00 zł, 

 na dotację celową do Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku na modernizację 

budynku Teatru AGT o 500.000,00 zł, 

 przenosząc plan 15.552,00 zł z „Zagospodarowania terenu rekreacyjnego  

w Gordejkach (FS)” do działu 926 na realizację Otwartych Stref Aktywności. 

 W dz. 926 – Kultura fizyczna, zwiększa się plan o 167.633,00 zł na inwestycje, wkład 

własny do zadań w ramach Programu rozwoju małej infrastruktury sportowo 

-rekreacyjnej o charakterze wielopokoleniowym OSA 2018, w tym: 

 Otwarta Strefa Aktywności w Gordejkach - 46.843,00 zł (w tym 15.522,00 zł FS), 

 Otwarta Strefa Aktywności w Zatykach – 31.202,00 zł (w tym 15.522,00 zł FS  

z zadania „budowa siłowni terenowej w Zatykach” w tym samym rozdziale) 

 Otwarta Strefa Aktywności przy ul. Batorego w Olecku – 105.140,00 zł. 

W Gordejkach i Zatykach planowana jest siłownia terenowa i strefa relaksu, w Olecku przy 

ul. Batorego dodatkowo plac zabaw. Planowane jest dofinansowanie do zadań ze środków 

Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej – 100.000,00 zł. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie (obecnych 5 członków) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2018 rok. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 5 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że wszystkie pisma, które wpłynęły do biura Rady Miejskiej zostały 

przesłane Radnym drogą mailową.  

 

Pytań ani uwag do spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 6 – Wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zgłosiła następujące wnioski: 

 

 zgłosiła wniosek, aby rozpocząć proces wprowadzania obowiązku segregacji odpadów  

i w pierwszym etapie przystąpić do wyznaczania miejsc na pojemniki, we współpracy  

ze spółdzielniami mieszkaniowymi, TBS i wspólnotami mieszkaniowymi, 

 

 zgłosiła, że tereny przy ul. Partyzantów są niewykoszone. Prosiła o ich uporządkowanie 

przed sezonem. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

 

 Protokołowała               Przewodnicząca Komisji 

 

     Karolina Kuskowska                       Maria Wanda Dzienisiewicz 


